
 

Referat: Bestyrelsesmøde søndag. d. 26.06.2022 

 

Tilstede: Kim, Anders, Kimmie, Axel 

 

Fraværende: Henrik, Marianne. 

 

Referat Kim Krüger. Fremsendt fra pr. email. 2022-06-22. Kopieret hertil af Henrik 

Hauch 2023-03-31. Typografi er redigeret. Overskrifter tilføjet for overskuelighedens 

skyld. Lagt på hjemmesiden samme dag. 

Facebook 

Trine, tidligere formand, har lavet ny FB side, Skellet Haldstrand og nedlægger den 

gamle da den var bundet op på hendes private profil.  

    

Opdatering af hjemmesiden. 

Kimmie vil inden for 14 dage d.d. forsøge at opdatere hjemmesiden og vil give en 

status.  

Medlemskartotek 

Axel indfører Kim, som midlertidig varetager opgaven. 

Trappe på den offentlig strandgrund 

Samarbejdsudvalget for Grundejerforeninger i Hald Strand har henvendt sig ang 

mere sikker trappe på den offentlige strandgrund.  

De efterspørger om hver grundejerforening vil spæde 75.000,- til projektet.  

Der er enighed om at Skellet ikke bidrager da trappen stadig er mere velfungerende 

end vores egen trappe på strandgrunden. Og vi i skellet har jo også vores egen 

trappe entydigt påhviler vores vedligeholdelse.  

Kim svarer samarbejdsudvalget. 

Kystsikring 

Aksel informerer om kystsikring. Ifølge (Annemette Klintevej 51) er 

sandfodringsprojektet blevet sat på hold af Halsnæs kommune.  

Grundejerne i første række er blevet opfordret til sikre stensætning. 



Overslagspris for Skellet er 1 million kroner – som ikke anses for værende et 

urealistisk (meningen må - ikke anses for værende et realistisk. HH) være beløb for 

Skellet. Derfor fortager vi os ikke noget pt.  

Gennemgang af vejene med ”fiber-net” firmaet 

Axel og Kimmie var med på vejvandring med ”fibernet” og der var (specielt 2 

konkrete steder) Kastanievænget, Hvedemarken som var meget medtaget. ”Fibernet” 

firmaet afviser at det er noget som de har forårsaget og har tilbagevist det med 

billede dokumentation. Så det bliver ikke repareret på deres regning.,  

Reparation af asfaltveje? 

 

Har vi stadig de gode mænd til reparation Af veje? 

 

Det lader ikke til det da det tidligere blev varetaget af Palle og Peter som er udtrådt 

af bestyrelsen.  

Tidligere er huller i asfalten blevet repareret med beton, hvilket over tid 

krakelerer/smuldrer da asfalt og beton ikke kan arbejde sammen. Det drøftes derfor 

at fremadrettet rep arbejde skal udføres med asfalt.  

Bestyrelsen har via generalforsamlingen fået afsat 50.000,- i indeværende år til 

nødtørftig reparation af vejene  

Axel tager fat i Lars Gudme (tømrer/entreprenør i Hald)..om han har nogle gode 

kontakter. 

Vejbump 

Korrespondance omkring vejbump er tidligere blevet varetaget af Matts. Anders 

sender korrespondance rundt til bestyrelsen. Det blev besluttet at starte med 

udbedringen af det værste bump. Det vil dog først ske i forbindelse med udbedring 

af affalten for at sikre at arbejdet holder.  

 

Slåning af strandgrunden. 

Slåning af strandgrunden ønskes forsat med slåning af stien hen over sommeren og i 

efteråret slås det hele ned. Peter Torn har kontakt til Græsslåningsmand. (AXEL tager 

kontakt til Peter).  

Arbejdsdag  

Der er på nuværende tidspunkt ikke enighed om en fælles arbejdsdag.  



Bestyrelsen ønsker at høre om der er nogen som har interesse i at give en hånd på 

strandgrunden – i så fald kontaktes formanden.  

Næste bestyrelsesmøde søndag d. 21. august. Kl. 10. 

Nyt ”tidligt” bestyrelsesmøde ønskes da hele bestyrelsen desværre ikke kunne være 

tilstedet og håber det er muligt næste gang. Afholdes hos formanden, Kim, som 

indkalder & der indkaldes også via Teams. 


